Agang's work 阿纲作品 🔞

# 走遍中国 DISCOVER CHINA

1个人,深入中国大陆31省市,历时500天,精选3240幅照片,170000文字记录 1 person,go deep into 31 provinces and cities of mainland China,in 500 days, 3240 chosen photos,with 170000 words

北京出版社出版集团北京出版集团

## 图书在版编目(CIP)数据

走遍中国/阿纲作品. 一北京:北京出版社,2008.7 ISBN 978-7-200-07285-3

1.走…

■ .①摄影集 — 中国 — 现代 ②中国 — 概况— 摄影集 IV .J421

中国版本图书馆CIP数据核字(2008)第100708号

# 走遍中国 DISCOVER CHINA

出 北京出版社出版集团 北京出版社 北京北三环中路6号 地 址 发 行 北京出版社出版集团总发行 新华书店经销 邮政编码 100011 XX www.bph.com.cn ED 北京今日新雅彩印制版有限公司 版 2008年7月第1版 ED 次 2008年7月第1次印刷 ED 数 00001 - 05000开 285mm × 285mm 12 开本 本 ED 张 51 统 一书号 ISBN 978-7-200-07285-3/G · 3697 定 价 RMB¥560元(套) USD\$ 98 (套)

读者服务电话: 010-58572393 联系作者 Email: agang@vip.sina.com

### 内容简介

作者阿纲从2005年11月开始,历时500天,1个人走遍中国 大陆31省市,拍摄照片一万余幅(本书精选3240幅),并作了 170000文字记录。

书中提供了大量鲜为人知的人文、风光、地理信息,是一本实用的原生态自助旅行指南;精彩的大图附有原始的拍摄数据,让摄影爱好者获得更多有用的参考信息。

本书却不仅仅是针对旅行、摄影爱好者,它最大的看点和价值,是作者以"不把摄影当艺术,才有自由"的超然理念,贯穿行程,搜集大量中国民众真善美的生活片断,配以幽默或一针见血的文字描述,让读者看到那些"毫不掩饰的真实和无拘无束的自由"。

这是一次必须付出巨大信心和勇气去克服未知艰险的旅行。在书中,更能了解到作者为了"突破思想的禁锢"而行的心路历程。

这里精心筛选的三千多幅作品,每一幅都有它自己的灵魂 和故事,闪耀着人性的光辉与生活的智慧。它不仅能让人身临 其境般地饱览祖国辽阔的土地上,形色各异的风土人情,更是 人生中不可多得的精神食粮。

阿纲的作品,目前在很多网站都有转贴,点击总量已超过 三百万之多。有网友这样评论道:"先是自己看,然后让妻子看, 最后打算让孩子也一起看!"……很多读者,都因为能在这里找到 自己过去的影子而感动。为久违的、心底深埋的情结而感动!

本书为全套三册,大12开,中英文双语,612页铜版纸精装彩印,是一本值得永久收藏并且可以反复阅读的书籍。它真实记录了2006年至2007年间中国的人文历史。本书从前期拍摄到整理出版,耗时近3年,其拍摄范围之广,信息量之大,史无前例。这些内容,必将随着时光的流逝而显得更加珍贵。

#### The brief introduction of the book

The author Agang, started his journey in September of 2005. During his 500 days' tough journey, he has gone through 31 provinces of China and taken more than 10 thousands photos(3240 chosen photos) and written over 170 thousands words as well.

Providing a lot of information about unknown geography, landscapes as well as humanities, this book can be a good travel guide for people to tour those places with original cultures and customers. At the same time, it can give lots of reference to the photographers, because the large photos in this book all reserve the original dates of photographing.

In addition, the most value part of this book lays in that the author hold the transcendent idea of "when taking photography, freedom can be got if one do not take photographing as a kind of art." He took a lot of photos, which reflect the honesty, the kindness as well as the beauty of Chinese people. The rich photos with humorous or sharp words give readers a wonderful reading experience, that is, they can feel the uncover trueness and unfettered freedom of those places and those people.

The 500-day journey is a very tough one; the author and his team have overcome numerous difficulties and frustrations. Actually, it is a journey only people who have confidence and courage can make it. The author of this book, deviated from the mainstream values in order to break the traditional value bound in people's mind.

The over 3000 photos were picked up from the total 10 thousands. And each of these photos has its own unique story and can reflect something, for instance, the blaze of humanity and wisdom of life. When reading it, one can not only enjoy the beautiful scenery of China but also can benefit from the sprits included in it.

The author's Biog is very popular on the Internet with total clicks of more than 3 million. One of the netizens says like that," touched by Agang's work very much, I plan to share it with my wife and children." ··· So many readers recall their old lives when reading Agang's work. They are touched by those past feelings a lot.

There are three books in all with big 12k, the color printing as well as 612 Coated Paper, this book is bound very well. And with Chinese and English versions together, it can be well understood by Chinese and foreigners. So it can be a book for permanent collection and repeat reading. This book records a lot of information about the history and culture of China from 2006 to 2007. From the pre-photographing to the last publication, it spent 3 years to finish the book. With the large scope of its filming and the great amount of information it contains, this book is unprecedented. These elements will become more and more precious with the time passing by.





9 | 787200 | 072853 | >

(共3册)定价 RMB ¥560元 USD \$98